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UE Llagostera 

Ens assabentem pels mitjans 
que l’Ajuntament i l’EMD estan 
negociant amb els propietaris 
del Llagostera per portar-lo a 
l’Estartit a esquenes de la 
comunitat esportiva local. Serà 
una negociació similar a la que 
es va fer amb la de l’Hotel 
Bellaire? P 6. 

L’escola Portitxol de l’Estartit recuperarà tot el 
terreny i s’ampliarà gràcies a la pressió de Junts 

L’oposició municipal i la Generalitat forcen UPM i ERC a rectificar sobre l’ampliació 
just al cap d’un any d’haver-hi votat en contra. L’entesa entre L’Est, Compromís, la 
Cup i Junts posa de manifest les contradiccions de l’EMD i el govern municipal.

Conveni EMD 

Des de Junts ens hem oposat 
a la 3ª pròrroga del conveni 
amb l’EMD. 
Les excuses del Glòria i de la 
pandèmia ja es van cremar al 
seu moment. Creiem que ara 
ja és desídia o falta d’interès. 
I creiem que l’Estartit no s’ho 
mereix. P 5. 

Servei d’aigua 

UPM i ERC, en comptes 
d ’estudiar s i ser ia més 
beneficiós per als convilatans 
gestionar l’aigua s’han fet fer 
un informe a mida que diu 
que no estem preparats. És 
obvi, si no ho gestionem; per 
a i x ò c a l i a p r e v e u r e l a 
possibilitat i avaluar-la, no? P8 
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La pressió de 
JuntsxCat, l’EST, 
Compromís i la 
C U P p e r f e r 
e f e c t i v a 
l ’ampliació de 
l’Escola Portitxol 
h a d o n a t 
r e s u l t a t . E l 
D e p a r t a m e n t 
d’Educació vol 
que l’Ajuntament 
p r e s i d i t p e r 
J o r d i C o l o m í 
amb el suport 
d ’ E R C p o s i a 
disposició tots 
els terrenys per 
fer efectiva l’ampliació de l’escola. Així ho va 
comunicar a finals de Febrer l’equip de govern 
a la resta de regidors i a diversos representants 
de la comunitat educativa de l’Estartit. 
UPM i ERC hauran 
d’explicar molt bé als 
ciutadans de l’Estartit 
q u i n s i n t e r e s s o s 
defensaven quan van 
votar contra la moció 
d e l ’ a m p l i a c i ó d e 
l’escola.  
U n a d e c i s i ó q u e 
implicarà un retard, 
com a mínim de dos 
anys, ja que, com a 
molt aviat es podria 
i n c l o u r e a l s 
pressupostos de la Generalitat del 2022. 

UPM i ERC voten en contra 
Junts per Catalunya, amb la resta de grups de 
l ’oposic ió va demanar en una moció 
presentada el febrer de 2020 que es posés a 
disposició d’Educació un terreny municipal 
que en part l’ocupa un hotel. També vam 
demanar que es prioritzés l’ampliació de 

l ’e s c o l a t a l c o m e s t a v a p r o j e c t a d a . 
Concretament demanàvem 
1) Que UPM i ERC posés a disposició del 
Departament d’Educació la part del solar 

p r o p i e t a t 
municipal ocupat 
per l ’Hotel Bell 
Aire, de 216 m2 de 
superfície. 
2) Que UPM i ERC 
i n s t é s s i n a l 
D e p a r t a m e n t 
d ’ E d u c a c i ó a 
p r i o r i t z a r 
l ’ a m p l i a c i ó d e 
l’escola Portitxol 
t a n b o n p u n t 
a p r o v é s e l s 

pressupostos. 
UPM i ERC hi van votar en contra. Però ara, 
gràcies a la pressió exercida, el Departament 
d’Educació ha demanat la restitució del terreny 
municipal de forma completa i la seva posada 

a disposició per executar el projecte. UPM i 
ERC ho hauran de fer seguint els termes que 
demanàvem en la moció que vam presentar fa 
més d’un any. 

UPM i ERC han de donar explicacions

L’equip de govern de l’Ajuntament de 
Torroella (UPM i ERC) va votar en contra 
de l’ampliació de l’escola Portitxol de 
l’Estartit. Els grups de JuntsxCat, l’EST, 
Compromís i la CUP havien demanat 
facilitar l’ampliació en el ple de desembre 
de 2020. Demanàven que es posi a 
disposició del Departament d’Educació el 
solar de propietat municipal que ocupa.
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El cas de l’escola Portitxol s’ha allargat durant massa temps i hi ha diferents versions del que ha anat 
succeint en aquests més de 30 anys. Creiem que un bon resum és el reportatge que en va publicar 
el Diari de Girona i del qual reproduim un fragment. També us deixem al final d’aquest text un enllaç 
per si el voleu llegir sencer. Considerem que l’Ajuntament i l’EMD haurien d’explicar aquestes 
duríssimes negociacions a les que fan referència i si efectivament, tal com han dit, la propietat ja 
havia fet efectiva la cessió d’un solar a canvi del terreny que ocupa o si era també pura especulació. 

“Segons van explicar tant l’alcalde com el responsable de l’hotel, després de 30 anys de conflicte ja 
existeix un acord entre les dues parts. «Vam aconseguir tancar un acord després d’una negociació 
duríssima», afirma l’alcalde, que detalla que de la parcel·la de 216 metres quadrats, l’hotel en podrà 
mantenir uns 100 metres no edificables per tenir-hi el jardí i el consistori en recuperarà la resta, on hi 
farà una ombrera per l’escola. A canvi de conservar aquests 100 metres quadrats, l’hotel ha comprat 
una parcel·la molt a prop de l’establiment, que ha donat a l’Ajuntament i on es podrà construir un 
edifici de planta baixa i tres pisos per les entitats locals. «La sentència es complirà i l’Ajuntament hi 
guanyarà un benefici molt gran pel poble», destaca Colomí, que també explica que l’hotel es 
connectarà al gas natural i que el dipòsit de combustible ha de ser retirat abans de l’estiu.” 

Si voleu llegir sencer el reportatge que va fer Diari de Girona sobre el cas, el podeu llegir aquí.

La negociació “duríssima” entre l’Ajuntament i 
la propietat que ha quedat en res

https://www.diaridegirona.cat/baix-emporda/2020/03/15/mes-30-anys-batallant-recuperar/1034413.html
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25 mesures per a persones, entitats, Comerç i Turisme 
arran del COVID19 que vam presentar el març de 2020

Per dur-les a terme hagués calgut fer un replantejament global del pressupost 2020 per 
ajustar-lo a la situació que estem vivint. Els esforços municipals s’han de centrar en 
ajudar els veïns amb mesures econòmiques i socials concretes. I això, sense desatendre 
els serveis bàsics.

1. TAULA DE PROPOSTES DEL 
SECTOR (PRIORITZADES) 

2 . P L A D E R E A C T I V A C I Ó 
ECONÒMICA URGENT 

3. LÍNIA D’AJUTS AL LLOGUER PER 
ALS COMERÇOS (PER TEMPS 
LIMITAT). 
4. PROMOCIÓ ALS MITJANS 
M U N I C I PA L S D E L C O M E R Ç 
LOCAL 

5. FORMACIÓ ESPECÍFICA PER A 
C O M E R Ç O S E N N O V E S 
TECNOLOGIES 

6 . A S S E S S O R A M E N T P E R A 
DIGITALITZACIÓ DEL COMERÇ 
TRADICIONAL 

7. CREACIÓ D’UN SERVEI DE 
COWORKING MUNICIPAL 

8. IMPULSAR LA CREACIÓ DE 
N O V E S A C T I V I T A T S 
ECONÒMIQUES APROFITANT LES 
OPORTUNITATS QUE GENERA LA 
NOVA SITUACIÓ 

9. POTENCIAR LA VESSANT DE 
PROMOCIÓ ECONÒMICA DE 
L’ESPAI TER 

1 0 . R E P L A N T E J A M E N T D E L 
PRESSUPOST MUNICIPAL PER 
ATENDRE L’EMERGÈNCIA 

11.- AJORNAMENT DEL PAGAMENT 
DE L’IBI I FRACCIONAMENT 

12.- AJORNAMENT DEL PAGAMENT 
DE LA TAXA D’ESCOMBRARIES 
INDUSTRIALS I COMERCIALS I 
OPCIÓ DE FRACCIONAMENT 

1 3 . - A J O R N A M E N T I 
FRACCIONAMENT DE L’IMPOST 
SOBRE VEHICLES 

14.- AJORNAMENT I  DE LA TAXA 
D’OCUPACIÓ DE VÍA PÚBLICA 
15.  DE NOVES  D’EMBARGAMENT 

16. PLA INDIVIDUALITZAT PER  O 
F R A C C I O N A M E N T A LT R E S 
TRIBUTS 

17. AVANÇAMENT DEL TERMINI DE 
LES FACTURES D’AUTÒNOMS I 
PETITS I MITJANS COMERÇOS I 
PROVEÏDORS 

18. OBRIR UN SERVEI D’ATENCIÓ 
PSICOLÒGICA PELS AFECTATS 
PEL COVID19 

1 9 . H A B I L I T A R U N A L Í N I A 
T E L E F Ó N I C A G R A T U Ï T A 
ESPECÍFICA COVID19 

2 0. C R E A R U N A X A R X A D E 
C O N TA C T E T E L E F Ò N I C D E 
SEGUIMENT DE GENT GRAN QUE 
VIU SOLA 

21. REDUCCIÓ DE LA TARIFA DE 
L’AIGUA EL SEGON SEMESTRE 

22. INCREMENT DE PARTIDES 
D’AJUT A PAGAR LLOGUER DE 
L’HABITATGE 

23. INCREMENT PARTIDA PER 
P A G A R A L I M E N T S I 
SUBMINISTRAMENTS DE L’ÀREA 
SOCIAL 

24. PREVISIÓ DE DESINFECCIONS 
PERIÓDIQUES D’EQUIPAMENTS 
MUNICIPALS SENSIBLES 

25 MANTENIR LES SUBVENCIONS 
AL TEIXIT ASSOCIATIU
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Calia renovar el conveni entre l’ajuntament de Torroella de Montgrí i l’ EMD de 
l’Estartit el desembre de 2019. Vam votar a favor de la primera pròrroga de sis 
mesos pel fet que els equips de govern eren nous i els vam donar un marge de 
confiança. La Covid-19 i el temporal Glòria ens van fer decidir per votar a favor 
d’una segona pròrroga, ja que consideràvem que era justificable donades les 
circumstàncies. Però ja no podem avalar una tercera pròrroga de sis mesos més, i 
us volem explicar les raons. 

El vot en contra ve motivat pel 
fet que no estem d’acord que 
s’allargui tant en el temps la 
concreció d’un nou conveni i 
el poc que s’ha avançat des 
de la darrera pròrroga. El 
conveni ha quedat encallat en 
les competències acordades 
en l’última bilateral feta el 3 
d’agost. Considerem que es 
podria haver avançat en 
competències, en el tema 
e c o n ò m i c i e n e l d e 
finançament en aquests 4 
mesos. Des de Junts hem fet 
propostes concretes de 
m i l l o r a , p e r t e n i r m é s 
c o m p e t è n c i e s q u e s ó n 
pròpies de l’EMD, bàsicament 
destinades a fer més fàcil la 
vida de la gent. Per exemple, 
tenir competències en obres 
menors, o en serveis socials. 
Suposarien millores en les 

competències i en la vida i 
l ’ a t e n c i ó d i à r i a d e l e s 
persones. 
Creiem que el nou conveni no 
pot ser només recollir el que 

ja s’estava fent fins ara i que 
per diverses raons no s’havia 
recollit en el primer. Creiem 
que el nou conveni no ha de 
recollir només allò que ja es 
té, sinó que ha de donar més i 

millors eines per al dia a dia 
dels ciutadans de l’Estartit. 
Considerem que tant a Més, 
com a UPM, com a ERC ja els 
va bé no avançar en el tema 
del conveni, i per això hem 
votat en contra de la tercera 
p rò r ro g a . Vot a r n o a l a 
pròrroga és votar si a què 
d’una vegada es faci la feina. 
Creiem que no es pot retardar 
més el nou conveni i que no 
es pot limitar a posar negre 
sobre blanc a l lò que ja 
existeix, sinó que cal millorar-
lo i creiem que amb la feina 
que s’ha fet fins ara, això no 
passa. Per tant, urgim a ERC, 
U P M i a M é s a q u è 
s’arremanguin i facin la feina. 
Nosaltres hem presentat 
propostes, però encara no 
hem vist les dels que realment 
les han de presentar.
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UPM, ERC, Més per l’Estartit i 
el vocal del PdCAT han iniciat 
n e g o c i a c i o n s a m b e l s 
propietaris del Llagostera per 
veure si aquest club es pot 
instal·lar a l’Estartit. Allà on 
altres ajuntaments de la 
Costa Brava han decidit que 
no era una inversió viable (fer 
venir el , amb canvi de nom 
i n c l ò s ) r e s u l t a q u e 
l’Ajuntament i l’EMD sí que li 
veuen.  

En el comunicat municipal 
enviat a correcuita es diu ‘les 
oportunitats que el canvi de 
seu podria comportar per al 
municipi , en termes de 
d i n a m i t z a c i ó e s p o r t i va , 
p r o m o c i ó e c o n ò m i c a , 
d e s e s t a c i o n a l i t z a c i ó i 
projecció exterior de la 

destinació’. No dubtem pas 
que esportivament pot ser un 
r e v u l s i u . P e r ò e s t e m 
convençuts que no ho serà 
econòmicament.  

Estem parlant d’un club que 
n o t i n d rà a r re l a m e n t a 
l’Estartit (qui seran els seus 
seguidors?), el nom del qual 
encara no existeix (per tant, 
sabem segur 

 

que promocionarà la Costa 
Brava però de moment, res 

més. Si al nom hi ha la paraula 
l ’ E s t a r t i t , c o m p a r t i r à 
promoció amb la Costa 
Brava, i de totes dues ja 
sabem quina marca és més 
gran i es menja a la més 
petita) i els rivals del qual 
generen uns desplaçaments 
d’aficionats que no faran ni 
pessigolles als negocis de 
l’Estartit. 
I si el Llagostera marxa de 
Llagostera per problemes de 
viabilitat econòmica, quin 
cost tindrà per a les nostres 
arques municipals? El que 
p o d e m e x i g i r a l s q u e 
administren la cosa pública 
é s t r a n s p a r è n c i a , e l s 
comptes clars i que busquin 
el benefici per als vilatans, no 
per a una empresa privada 
que no és ni del municipi. 

Pa g a r l a zo n a b l ava d e 
Torroella de Montgrí amb la 
app tenia un sobrecost de 
0,19€ del que estableixen les 
ordenances fiscals. Ho  vam 
demostrar  amb tiquets 
obtinguts amb la màquina 
expenedora i també amb els 
r e b u t s d e p a g a m e n t 
mitjançant l’app de la zona 
blava.  
A n t e r i o r m e n t j a v a m 
d e n u n c i a r q u e n o e s 

complien les condicions del 
concurs per gestionar la zona 
blava en aquest article. 
I p e r a q u e s t a r a ó 

vam demanar a l govern 
municipal que fes complir la 

p l i c a d e l c o n c u r s 
d’adjudicació i que sancionés 
l’empresa o resolgués el 
contracte, per incompliments. 
Ara, més d’un any després 
que Junts ho denunciés per 
primera vegada, a principis de 
novembre l ’Ajuntament i 
l ’empresa van fer marxa 
enrere i ja no es cobra aquest 
sobrepreu per fer servir l’app.

Pagar la zona Blava de Torroella de Montgrí amb 
l’app ens ha sortit més car 

https://juntsxcattorroellaestartit.cat/juntsxcat-denuncia-ajuntament-no-fa-complir-contracte-zona-blava/
https://juntsxcattorroellaestartit.cat/juntsxcat-denuncia-ajuntament-no-fa-complir-contracte-zona-blava/
https://juntsxcattorroellaestartit.cat/juntsxcat-denuncia-ajuntament-no-fa-complir-contracte-zona-blava/
https://juntsxcattorroellaestartit.cat/juntsxcat-denuncia-ajuntament-no-fa-complir-contracte-zona-blava/
https://juntsxcattorroellaestartit.cat/juntscattorroellaestartit-ajuntament-sancioni-empresa-zona-blava/
https://juntsxcattorroellaestartit.cat/juntscattorroellaestartit-ajuntament-sancioni-empresa-zona-blava/
https://juntsxcattorroellaestartit.cat/juntscattorroellaestartit-ajuntament-sancioni-empresa-zona-blava/
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Volem millors ordenances fiscals per al 2021. Per això 
apostem per una fiscalitat que tingui més cura de les 
persones. I que faci la vida més fàcil a les empreses. 
Ho podem resumir així: 
– Un període de pagament més raonable. 
– Que es gravin els pisos buits de grans tenidors (no 
de tothom). 
– Recuperar les bonificacions ambientals per 
vehicles poc contaminants. 
– Que no es cobrin taxes en cas d’un nou estat 
alarma o similar. 

Pressupost Sense ànima, sense empatia, sense 
sensibilitat i sense ni un bri d’iniciativa

No es pot tenir ni sensibilitat, 
ni empatia, ni ànima, ni 
iniciativa quan el teu objectiu 
no és primer de tot evitar que 
f a m í l i e s , c o m e r ç o s i 
empreses facin fallida, amb 
tot el que això suposa. Ahir 
vam saber, de la veu de 
l’alcalde, el veritable objectiu 
que els havia mogut en la 
gestió de la pandèmia: no 
tancar l’exercici en negatiu. 
Aquest era l’objectiu real que 
al ple de desembre se’ls va 
escapar , o que amb la seva 
habitual manca d’empatia i 
sensibilitat va deixar anar el 
senyor alcalde com si res.  
NO tancar l ’exercici en 
negatiu. 

S o m e n u n a s i t u a c i ó 
d ’e m e rg è n c i a i l a s eva 
p r i o r i t a t é s n o t a n c a r 
l ’ e x e r c i c i e n n e g a t i u . 
Re c o r d e m , p e r q u è é s 
important, que totes les 
institucions econòmiques del 
món insisteixen que és 
i m p e r a t i u    a j u -

dar famílies i empreses ara. 
No més endavant. Ara. I no 
passa res si els comptes de 

l’ajuntament queden sota 
tutela per haver tancat un 
exercici en negatiu. Estem en 
una emergència , ja e ls 
ajudarem en el que podem 
per sortir-nos-en tots plegats. 
Tant el pressupost com les 
o r d e n a n c e s fi s c a l s 
reflecteixen aquesta falta real 
d’iniciativa, d’empatia, de 
sensibilitat de l’equip de 
G overn d ’UPM i ERC. I 
a c c e p t a r e s m e n e s d e 
l’oposició que no suposen 
una rebaixa real de la pressió 
fiscal no és mostrar n i 
empatia, ni sensibilitat, ni 
iniciativa ni ànima. 
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El juny del 2020 acabava la concessió pel subministrament d’aigua al nostre 
municipi. La data és coneguda per tots, i des de fa anys. És per això que en 
l’anterior legislatura es va encarregar el Pla director de l’aigua. S’hi recollia tant 
l’estat de la xarxa actual com la previsió de les necessitats futures pel nostre 
municipi. Per anticipar-nos amb prou temps de cara a quan s’acabés el contracte 
amb Sorea.  

A JuntsxCat li preocupa la situació a la Unitat de 
Territori i Sostenibilitat

D e s d e J u n t s p e r C a t 
preocupa la situació a la 
u n i t a t d e t e r r i t o r i i 
sostenibilitat. Sabem que en 
pocs dies han plegat 2 dels 3 
tècnics de medi ambient que 
hi ha dins la unitat. Tècniques  
que portaven més de 10 anys 
a la casa. Tornem a recordar 
que el nostre municipi aporta 

el 67% de territori del Parc 
Natural del  
Montgrí, les Illes Medes i el 
Baix Ter. I que com a municipi 
s o m c a p d a v a n t e r s e n 
i n i c i a t i v e s a m b i e n t a l s , 
iniciatives que s’han dut a 
terme precisament i durant 
molts anys per aquests grans 
professionals. A més, en 

aquests últims anys hem vist 
c o m h a n a r r i b a t 
r e c o n e i x e m e n t s . T o t s 
merescuts i treballats, que 
fan que Torroella i l’Estartit 
s i g u i n d e s t i n a c i o n s 
reconegudes en el marc del 
turisme sostenible. “Volem 
saber com tenen previst 
actuar davant la situació. 

La nova concessió de l’aigua: un altre tema 
important ‘sobre la taula’?

Sí, en l’anterior legislatura 
es treballava amb previsió, 
q u e j a p r o u f o c s i 
urgències sorgeixen en el 
propi dia a dia. 
A m b t o t s e l s g r u p s 
municipals també havíem 
arribat a un acord sobre la 
gestió de l’aigua. Segons 
a i x ò , a b a n s d e t i r a r 
endavant qualsevol gestió 
s’estudiarien les diferents 
o p c i o n s p o s s i b l e s : 
Municipalitzar el servei, 
una concessió mixta o una 
concessió privada. Des del 
primer dia de legislatura 

q u e e l n o s t r e g r u p 
m u n i c i p a l d e m a n a 
informació sobre la feina 
feta en aquest àmbit. I 
d’això ja en fa més d’un 
any. I què tenim? Un 
decret signat enmig de la 
d e c l a r a c i ó d ’ e s t a t 
d’alarma on s’encarrega 
t o t a l a r e d a c c i ó d e 
documentació de cara a 

treure a licitació el servei 
en tipologia concessió 
privada. 
Veient això, reiterem en 
sessions plenàries, tal com 
queda recollit a les actes, 
que aquest no era l’acord 
al qual havíem arribat tots 
els grups polítics. L’alcalde 
sempre ens ha manifestat 
que el govern municipal 
d’ERC i UPM encara no ha 
pres cap decisió sobre la 
tipologia de concessió 
amb què es donarà el 
Servei quan la concessió 
privada actual acabi. 
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Mobilitat i variant

La variant ens aboca a un 
model de mobilitat que ens 
empobreix i que no resol 
les cues, podria ser un bon 
r e s u m d e l a 
x e r r a d a s o b r e 
m o b i l i t a t 
sostenible que es 
va fer on-line el 
mes de novembre 
de 2020. 

L ’ a r q u i t e c t e 
especial ista en 
m o b i l i t a t 
s o s t e n i b l e , 
Francesc Baquer, 
el president de la 
Junta Rectora del 
Parc Natural del 
Montgrí, les Illes Medes i el 
Baix Ter, Marc Casadellà i un 
representant de Sos Costa 
Brava, Lluís Benejam, van 

e x p o s a r i n f o r m a c i ó , 
p r o p o s t e s d e f u t u r i 
consideracions des de la 
seva experiència sobre la 

m o b i l i t a t a To r r o e l l a , 
l’Estartit i el Baix Ter. 

A parer nostre, en va 
resultar una sessió molt 

instructiva i que, a més, va 
tenir aportacions molt 
i n t e r e s s a n t s d ’ a l g u n s 
d’entre la trentena llarga de 

p e r s o n e s q u e v a n 
participar-hi. 

La variant, la mobilitat 
s o s t e n i b l e , l e s 
a l t e r n a t i v e s d e 
mobilitat al cotxe, els 
avantatges de pacificar 
l a v e l o c i t a t a l e s 
c a r r e t e r e s m é s 
properes i la necessitat 
de donar més espai 
públic als vianants i a 
les bicicletes, van ser 
alguns dels temes que 

es van tocar. 
Us convidem a veure la 
sessió, que hem enregistrat 
en dos vídeos que us 
mostrem tot seguit: 

Video 1       Video 2

https://www.youtube.com/watch?v=v4jyMG7f74U
https://www.youtube.com/watch?v=v4jyMG7f74U
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President: Carles Puigdemont 
Secretari General: Jordi Sànchez 
Vicepresident: Josep Rius 
Vicepresidenta i portaveu: Elsa 
Artadi 
Vicepresident: Jordi Turull 
Vicepresidenta: Anna Erra 
Secretari dÒrganització: David 
Saldoni 
Secretària de Finances: Teras 
Pallarès 
Executiva Nacional: Josep 
Andreu, Albert Batet, Laura 
Borràs, Maria Àngels Cabasés, 
Damià Calvet, Violant Cervera, 
Farancesc Colomé, Jordi 
Fàbrega, Gemma Geis, Joaquim 

Jubert, Aurora Madaula, Marta Madrenas, Toni Morral, Irene Negre, Míriam Nogueras, Marcel 
Padrós, Mònica Sales, Aleix Sarri 

Junts per Catalunya 

• Coordinadora Vegueria: M. Àngels Planas 
• Organització: Natàlia Figueras i Joan Mir 
• Política Municipal: Sergi Mir, Núria Cassanyes i Mònica 

Sanjaume 
• Implantació d’Afiliats: Agustí Arbós i Núria Cassanyes 
• Formació: Mònica Sanjaume i Pol Pardini 
• Àmbits i Sectorials: Santi Cots 
• Relacions Institucionals: Sònia Martínez 
• Atenció amb els Afiliats: Clàudia Masó 
• Secretari d’Actes: Josep Coma 
• Dinamització Interna: Goretti Blanch 

Vegueria de Girona

Coordinació comarcal: 
• Alt Empordà: Míriam Lanero 
• Baix Empordà: Vanessa Peiró 
• Garrotxa: Agustí Arbós 
• Gironès: Fanny Carabellido 
• Pla de l’Estany: Salvador Coll 
• Ripollès: Joan Manso 
• Selva: Jordi Camps
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Moltes gràcies per la confiança a les 1.280 
persones que ens han votat!

Moltes gràcies per la confiança a les 1280 persones que ens han votat! Des de Junts a Torroella de 
Montgrí i l’Estartit us agraïm molt el vostre suport. I agraïm molt a totes aquelles persones que, 
malgrat les circumstàncies, han exercit el seu dret a vot aquest 14F. En aquestes eleccions l’opció 
de Junts ha estat la més votada a totes les meses electorals del nostre municipi. Moltíssimes 
gràcies a tots els que ho heu fet possible. 

La pandèmia de Covid-19 ha influït i molt en la participació, que ha baixat moltíssim respecte de 
la resta de conteses electorals. Tant a Torroella de Montgrí com a l’Estartit s’han habilitat nous 
llocs de votació amb aplicació de mesures de seguretat excepcionals. Les votacions s’han 
desenvolupat sense incidents.

Vols contactar amb nosaltres i no saps com? Aquí et deixem els links per poder-ho fer: 

Web: https://juntsxcattorroellaestartit.cat 
Instagram: https://instagram.com/junts_torroella_estartit?igshid=1xmgw4f67uj2a 
Facebook: https://www.facebook.com/juntsxcattorroellaestartit 
Correu electrònic: torroellademontgri@junts.cat 
Whatsapp: 680269103 
Telegram: https://t.me/joinchat/VionTGU0gwAoqF2N


